
RYBÁŘ
Jan

PROČ KANDIDUJI
DO ŠKOLSKÉ RADY
1. protože ZŠ Dědina patří dlouho k životu mé

rodiny - dcera Marie už je na gymnáziu, ale Anna

v září nastoupí do 7. A. 

2. protože po letech psaní pro můj web a FB

Liboc.info dobře vím, jak zásadní je propojovat,

nikoliv rozdělovat. Vše ostatní pak přijde samo.

3. protože po letech jednání s politiky na Praze 6 i

magistrátu dobře chápu, že škola si vždy zaslouží

podporu veřejnosti i aktivních občanů.

4. protože se celý život zabývám komunikací a

vím, jaká kouzla se s ní dají dělat ku prospěchu

školy, veřejnosti, zkrátka všech.

5. a hlavně: protože si ZŠ Dědina velmi vážím a

moc rád se zapojím do čehokoliv, co škole, žákům

i učitelům pomůže.

Životopis v pár větách:

     Od roku 2002 spokojeně bydlím hned u školního

hřiště - v ulici Pod Cihelnou, spolu s manželkou

Zuzanou a dcerami Marií a Annou.

    13 let - do roku 2009 - jsem pracoval jako

reportér zahraničního oddělení MF DNES. I proto

jsem založil web i FB Liboc.info, které dodržují

principy „velké žurnalistiky”. Ptám se, popisuji,

informuji, ale názor si každý musí udělat sám.

     Zapojuji se intenzivně do řady místních

občanských aktivit, interpeluji na zastupitelstvu,

často píšu politikům. A vím, že to má smysl.

     Napsal jsem dvě reportážní knihy a jednu

detektivku, která „vyřešila”, jak zemřel Tycho

Brahe. A také vyhrál hlavní cenu v soutěži Czech

Press Photo. Nyní jsem na volné noze, provozuji

web Fotoguru.cz a pořádám kurzy focení.

     V Praze jsem vystudoval geologii (Mgr.) a

mezinárodní vztahy (Ph.D.), ve Skotsku

žurnalistiku (MLitt.).


